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Protokół Nr X/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 13 grudnia 2024 r. 

w godzinach: 1010 – 1140 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Małgorzata Bartkowicz 

2. Anna Dobrzyńska 

3. Mariusz Goluch 

4. Renata Kapusta 

5. Sylwia Oleszek 

6. Ireneusz Pożak 

7. Teresa Psuj 

8. Ireneusz Szczuchniak 

9. Artur Szysiak 

10. Joanna Świniarska 

11. Lidia Świniarska 

12. Róża Wojtkowiak-Grodek 

13. Aleksander Woliński 

14. Łukasz Żmuda 

Nieobecni: 

1. Sławomir Sugier 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Jarosław Budka; 

Zastępca Wójta Gminy Lubartów – Pan Krzysztof Dudziński;  

Sekretarz Gminy Lubartów – Pani Justyna Rycuniak; 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska. 

 

Listy obecności w załączeniu. 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram X Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 13 grudnia 2024 r. o godz. 10:10. Sesja jest transmitowana,  

a administratorem danych jest Gmina Lubartów. Pełna treść klauzuli informacyjnej 

została wywieszona na tablicy ogłoszeń przed salą konferencyjną, a także na stronie 

internetowej Gminy Lubartów. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch powitał zaproszonych i przybyłych 

gości. 

PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 14. Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otrzymaliście Państwo 

zawiadomienia z proponowanym porządkiem obrad, do którego wprowadziłem kilka 

zmian, które odczytam: 

W Punkcie 14. Porządku obrad znajduje się: Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu. 

W Punkcie 15.: Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r. 

W Punkcie 16.: Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. 

W Punkcie 17.: Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024.  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Lubartów. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Zapoznanie Rady Gminy Lubartów z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej opracowanej na lata 2025-

2039. 

7. Zapoznanie Rady Gminy Lubartów z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o przedłożonym 

projekcie uchwały budżetowej gminy Lubartów na 2025 rok. 

8. Zapoznanie Rady Gminy Lubartów z uchwałą Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

gminy Lubartów na 2025 rok.  
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9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej.  

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na  

rok 2025.  

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Wólce Rokickiej na 2025 r.  

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych  

i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii na 2025 r.  

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Lubartowskiego  

z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

14. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu. 

15. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka 

Sportu  

i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r. 

16.  Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. 

17. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024.  

18. Informacja Wójta o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach.  

19. Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty. 

20. Zamknięcie Sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Zmieniony przeze mnie 

porządek obrad wyświetla się na tabletach. Czy ktoś  

z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę uwag. Przejdziemy do 

zatwierdzenia porządku obrad przez głosowanie za pomocą urządzeń do głosowania 

przy jednoczesnym podniesieniu ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem zmienionego przeze mnie 

porządku obrad, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad są wszyscy Radni. Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został zatwierdzony.  

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Protokół z IX Sesji Rady 

Gminy Lubartów z 21 listopada br. jest wyłożony do wglądu na sali obrad oraz jest 

dostępny w Biurze Obsługi Rady. Państwo Radni mogą się z nim zapoznać również 

za pośrednictwem tabletów. Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu  

z IX Sesji Rady Gminy Lubartów? Nie widzę, przejdźmy więc do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z IX Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu udział 

wzięło 14. Radnych. Stwierdzam, że protokół z IX Sesji Rady Gminy Lubartów został 

przyjęty 14. głosami za. 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Wójta  

o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Panie Przewodniczący, czcigodni 

Radni, szanowni Goście, trwają w tej chwili prace przy zadaniach pn. „Budowa boiska 

szkolnego przy szkole podstawowej w miejscowości Łucka-Kolonia oraz przy szkole 

podstawowej w Brzezinach”. Wykonawca realizuje roboty ziemne, przygotowawcze  

w Łucce. Wykonawca jest firma RAD-BUD Wiesław Radziejowski z Radomia.  

Przekazano plac budowy dla wykonawcy – PRD Lubartów dla zadania pn. 

budowa drogi gminnej nr 103370 w Skrobowie-Kolonii. Zakres prac budowalnych 

obejmuje wykonanie nowej nawierzchni drogi z jednostronną ścieżką rowerową, 

poboczem i zjazdami na posesje przydrożne oraz budowę energooszczędnego 

oświetlenia drogowego. Inwestycja została dofinansowana z Rządowego Funduszu na 

rok 2024.  

22 listopada br. opublikowano postępowanie przetargowe na zakup 

wyposażenia dla utrzymania infrastruktury technicznej gminy Lubartów. Zamówienie 

dofinansowane ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład. 
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Trwa realizacja zadania pn. „Budowa dróg gminnych w Skrobowie-Kolonii  

i Skrobowie – odcinki nr 2 i nr 3”. Prace realizowane są zgodnie z harmonogramem. 

W listopadzie ma zostać wyłożona warszawa wiążąca nawierzchni asfaltowej. Działa 

również nowe oświetlenie przy przebudowywanych odcinkach dróg. Do dnia 14 lipca 

2025 r. prace maja zostać zakończone. Wykonawcą jest firma Przedsiębiorstwo Robót 

Drogowych w Lubartowie.  

Chciałbym jeszcze dodać, że w związku z uchwała Rady Gminy o przystąpieniu 

do planu ogólnego – od 17 grudnia br. będzie można składać wnioski do zmian w nowo 

projektowanym planie. Oczywiście zostaną wydrukowane ogłoszenia. Będziemy 

prosić Państwa Radnych i Państwa Sołtysów o to, żeby informacja dotarła do jak 

największej ilości naszych mieszkańców. Dziękuję bardzo.                          

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

ma pytania do sprawozdania Wójta? Nie widzę pytań. Przechodzimy do Punktu 6.  

PUNKT 6. 

Zapoznanie Rady Gminy Lubartów z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej opracowanej na lata 2025-2039. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Skarbnik  

o zapoznanie Rady Gminy z pierwszą uchwałą Składu orzekającego RIO. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska odczytała uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii  

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej opracowanej na lata 

2025-2039.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję, przechodzimy do 

kolejnego punktu.   

PUNKT 7. 

Zapoznanie Rady Gminy Lubartów z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej gminy Lubartów na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Skarbnik  

o przedstawienie drugiej uchwały RIO o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej 

gminy Lubartów na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska odczytała uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii  

o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej gminy Lubartów na 2025 rok.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję, przechodzimy do 

Punktu 8.   
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PUNKT 8. 

Zapoznanie Rady Gminy Lubartów z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy Lubartów na 

2025 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Skarbnik  

o przedstawienie trzeciej uchwały Składu Orzekającego RIO.   

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie w sprawie opinii  

o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej 

gminy Lubartów na 2025 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Zamykam Punkt 8. 

Teraz przed nami punkty dotyczące uchwalenia budżetu Gminy Lubartów na rok 2025. 

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej.  

PUNKT 10. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 

rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Poproszę Panią Skarbnik 

Annę Jankowską o przedstawienie uchwał budżetowych na rok 2025. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła Zarządzenie  

Nr 273/24 Wójta Gminy Lubartów z dnia 14 listopada 2024 r. w sprawie sporządzenia 

projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Lubartów na 2025 rok oraz Zarządzenie 

Nr 274/24 Wójta Gminy Lubartów z dnia 14 listopada 2024 r. w sprawie sporządzenia 

projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej zgodnie z załącznikiem 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do tych dwóch projektów uchwał? Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. 

Projekt budżetu na rok 2025 oraz projekt wieloletniej prognozy finansowej opiniowały 

dwie komisji stałe rady Gminy Lubartów – Komisja Budżetu i Rozwoju oraz Komisja 

Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Rady Gminy Lubartów w dniu  

25 listopada br. W pierwszej kolejności proszę Przewodniczącą Komisji Oświatowej, 

Panią Renatę kapustę o przedstawienie opinii do uchwał w zakresie merytorycznym 

prac Komisji.   

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata 

Kapusta – W dniu 25 listopada 2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Kultury, Oświaty 

i Spraw Społecznych Rady Gminy Lubartów, na którym omówiony został projekt 

uchwały budżetowej na rok 2025 oraz projekt wieloletniej prognozy finansowej  

w zakresie merytorycznym pracy Komisji. Po przeprowadzonej dyskusji i analizie ww. 
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wymienionych projektów uchwał, członkowie Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Społecznych jednogłośnie, w składzie 7-osobowym, pozytywnie zaopiniowali projekt 

uchwały budżetowej na rok 2025 oraz projekt wieloletniej prognozy finansowej.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Teraz proszę 

Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do tych dwóch projektów 

uchwał.   

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – W dniu  

25 listopada 2024 r. odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy 

Lubartów, na którym omówiony został projekt uchwały budżetowej na rok 2025 oraz 

projekt wieloletniej prognozy finansowej. Po przeprowadzonej dyskusji i analizie 

projektu uchwały budżetowej na rok 2025 oraz analizie projektu uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej, członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju jednogłośnie, 

w składzie 9-osobowym, pozytywnie zaopiniowali ww. projekty uchwał.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad uchwaleniem wieloletniej prognozy finansowej oraz nad uchwaleniem 

budżetu na rok 2025. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu udział 

wzięło 14. Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta  

14. głosami.  

Uchwała Nr X/43/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej wraz z raportem z głosowania w załączeniu do 

protokołu.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2025, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami.  

Uchwała Nr X/44/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 13 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z raportem z głosowania w załączeniu do 

protokołu.  

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni, chciałbym serdecznie podziękować za pracę nad tym budżetem. Chciałbym 

podziękować Pani Skarbnik przede wszystkim, bo to ona wszystko spina. Chciałbym 

serdecznie podziękować radnych za to, że tak wiele uwagi poświęcili na komisjach  

w pracy nad budżetem oraz dziękuję za przegłosowanie. 

PUNKT 11. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Wólce Rokickiej na 2025 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Skarbnik  

o zabranie głosu w tym punkcie. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska odczytała projekt uchwały  

w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2025 r. zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Wólce Rokickiej na 2025 r., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za Przechodzimy do Punktu 12. 

PUNKT 12. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych  

i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii na 2025 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Tutaj również Proszę Panią 

Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska odczytała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług 

Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii na 2025 

r. zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawek 

jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych  

i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii na 2025 r., 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za. Przechodzimy do Punktu 13. 

PUNKT 13. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Lubartowskiego  

z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Ten punkt również omówi Pani 

Skarbnik. 
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Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Lubartowskiego  

z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Lubartowskiego  

z przeznaczeniem na realizację zadania z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za. Przed nami Punkt 14. 

PUNKT 14. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Prosimy ponownie Panią 

Skarbnik o zabranie głosu. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska  przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubartowskiemu  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Lubartowskiemu, proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za. Przechodzimy do Punktu 15.  

PUNKT 15. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pani Skarbnik, oddaję 

Pani głos.  

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej 

dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r. zgodnie z 

załącznikiem do protkołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawki 

jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Wólce Rokickiej na 2024 r., proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 
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W głosowaniu udział wzięło 14. Radnych 

 za – 13 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 1 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 13. głosami za przy jednym wstrzymującym się. Przechodzimy do 

kolejnych punktów w porządku obrad. 

PUNKT 16. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. 

PUNKT 17. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Obra projekty uchwał, 

dotyczące jeszcze zmian tegorocznego budżetu oraz WPF omówi nam oczywiście 

Pani Skarbnik.  

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska omówiła projekt uchwały zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej oraz uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2024 zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do obu projektów 

uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

budżetowa wyraziła pozytywna opinie do obu projektów uchwał.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za. Przechodzimy do zaopiniowania zmian w budżecie 

Gminy Lubartów w bieżącym roku. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 14Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za.  Przechodzimy do Punktu 18. 

PUNKT 18. 

Informacja Wójta o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Szanowni Radni, Szanowni 

Państwo, zgodnie z artykułem 24. ustęp od 3. do 7. ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym:  

3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do 

wójta.  

4. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja powinna 

zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz 

wynikające z niej pytania.  

5. Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu 

uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym.  

Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje się odpowiednio.  

6. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który 

przekazuje je niezwłocznie wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest 

zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia 

otrzymania interpelacji lub zapytania.  

7. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest do 

publicznej wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Również Rozdział 9. Statutu Gminy Lubartów, paragraf 66. ust. 1. i 2. Reguluje te 

kwestie: 

1. Radny reprezentuje wyborców i ma prawo do występowania z interpelacjami, 

zapytaniami i wnioskami.  
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2. 2. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego, który 

przekazuje je niezwłoczne wójtowi celem udzielenia odpowiedzi.      

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Teraz proszę Wójta Gminy 

Lubartów o przedstawienie Informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych oraz udzielonych na nie odpowiedziach.  

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowni Państwo, chciałbym 

poinformować, że w okresie od ostatniej sesji nie wypłynęły od Radnych żadne 

interpelacje i zapytania. Dziękuję bardzo.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

PUNKT 19. 

Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa zgłasza 

wolne wnioski, oświadczenia lub komunikaty? Oddaję Państwu głos. Bardzo proszę, 

pan Wójt chciałby zabrać głos.  

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowny Panie Przewodniczący, 

Szanowni Radni, chciałbym zakomunikować, poinformować, że wczorajszym 

zarządzenie powołałem na stanowisko Zastępcy Wójta Pana Krzysztofa Dudzińskiego.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Czy Pan 

Zastępca Wójta chciałby zabrać głos?   

Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Wysoka Rado, chciałbym na tej sali 

podziękować Panu Wójtowi za zaufanie i ten obowiązek, trud wspierania go na rzecz 

mieszkańców Gminy, a z drugiej strony zadeklarować, ze jestem otwarty na 

współpracę.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos? Jeśli nie ma wolnych wniosków, przechodzimy do ostatniego punktu 

obrad dzisiejszej sesji. 

PUNKT 20. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Wobec wyczerpania  porządku 

obrad dzisiejszej, przedświątecznej sesji, zamykam X Sesję Rady Gminy Lubartów  

w dniu 13 grudnia 2024 r. Dziękuję Państwu za obecność.   

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 
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